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Nacka kommun Revisionsskrivelse B 2024-01-17 

Revisorerna 

Till: Kommunstyrelsen 

For kannedom: Kommunfullmaktige 

Forstudie av Saltsj6banans upphdjning 

Vi revisorer har latit EY genomféra en forstudie i syfte att bedéma dels om beredningen av 
drendet infor beslut om genomférandeavtal resulterat i ett allsidigt belyst underlag, dels 
om det under projektets planeringsfas skapats férutsattningar for en 4ndamalsenlig 
styrning och kontroll av projektet under genomférandefasen. Férstudien syftar ocksa till 
att bedéma om det i ett senare skede kan finnas motiv till en férdjupad granskning. 

Stadsbyggnadsprojektet Saltsj6banans upphdjning som bedrivs i samverkan med Trafik- 
forvaltningen i Region Stockholm befinner sig i ett planeringsskede. Efter det att 

kommunfullmaktige den 19 juni 2023 godkant genomférandeavtalet aterstar 
kommunfullmaktiges stallningstagande till genomférandet, vilket forvantas ske under 
varen 2024. 

Fran forstudierapporten vill vi lyfta fram foljande slutsatser och bedémningar: 

> loch med att kommunfullmaktige beslutade om att inga genomférandeavtalet 

baserat pa de underlag som hérde till 4rendet ar det att betrakta som att 

kommunfullmaktige anser att drendet har varit tillrackligt utrett. Vi gor dock 
bedémningen att aven ett beslut om genomférandeavtal ska utga fran ett allsidigt 
belyst underlag innefattande en aktuell, tydlig och valgrundad ekonomisk 

konsekvensbeskrivning inklusive en berdkning av forvantad medfinansiering och 
driftkostnad tillsammans med en riskanalys. 

> Efter att i forstudien ha genomlyst projekt Saltsjs6banans organisation, 

samverkansformer, styrning, uppfdljning/rapportering och riskhantering anser vi att 
forutsattningar finns for en 4ndamalsenlig styrning och kontroll under den 
genomférandefas som planeras. 

> Var uppfattning ar att de ekonomiska konsekvensbeskrivningar som ingatt i 
tjansteskrivelserna vid beslut om avsiktsférklaring i maj 2022 och beslut om 

genomférandeavtal i juni 2023, har varit osakra och i viss man otydliga. Vi har inte 

utifran fér oss tillgangliga underlag fatt en férklaring till hur upprakningar har gjorts 

av tidigare kostnadsbedémningar/kalkyler. 

> Vi noterar i férstudien att det inte i nagot av det underlag som vi har haft tillgang till 
framkommer att eventuell medfinansiering har beraknats/kalkylerats. Vi bedémer 

att det dr vasentligt att berakningar av mojlig medfinansiering borde ha gjorts och 
redovisats med hanvisning till att kommunfullmaktiges inriktningsbeslut villkorades 

med att en férutsattning for Saltsj6banans upphdjning ar medfinansiering fran 

fastighetsdagare. 

> | de underlag som har legat till grund fér beslut om avsiktsférklaring och 

genomférandeavtal har det inte ingatt en redovisning av riskanalyser eller av 
vasentliga risker. Vi bedémer det som en brist.
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Vi revisorer 6versander forstudien av Saltsj6banans upphdjning till Kommunstyrelsen for 
beaktande av de slutsatser och bedémningar som redovisas. 

For revisoregna i Nacka kommun 
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